

**Datum** Donderdag 18 december 2014

**Tijdstip** 18:00

**Locatie** E139

**Aanwezig** Marlies Aerts, Frank Bax, Gerry Benaets, Michiel Binnard, Dorien Eerdekenes, Michael Hayen, Marnick Hermans, Pieter Huybrechts, Laurens Kempeneers, Arne Nys, Eline Ordies, Tobias Proost, Alain Robert, Marion Wittenberg

**Verontschuldigd** Michiel Arnouts, Lucas Bellens, Ruben Degeling (Volmacht aan Eline Ordies), Pieter-Jan Dirkx, Nathalie Geraerts, Jurn Krux (Volmacht aan Dorien Eerdekenes), Willemien Marnef

**Verslaggever** Frank Bax

**Voorzitter** Dorien Eerdekenes

Aangezien Ruben en Pieter-Jan niet aanwezig zijn, zullen de punten Faculteitsraad Rechten en FPC Rechten verschoven worden naar de AV van 8 januari 2015.

## 1 Goedkeuringen en opvolging

### 1.1 Goedkeuring en opvolging verslag 20-11-2014

Het verslag wordt goedgekeurd.

Tobias zal nogmaals vragen of StuRa toegang kan krijgen tot de schermen op de KHLim.

Sommige studenten hebben een openstaande boete op hun oude PBL lidkaart, hoewel ze geen boeken meer in hun bezit hebben.

Frank vraagt dit na bij Sofie.

## 2 Terugkoppeling raden

### 2.1 Faculteitsraad BEW

Er zijn dingen besproken in verband met de verandering van de academische roosters.

### 2.2 Faculteitsraad WET

Er was niemand van de faculteit aanwezig.

## 2.3 Faculteitsraad ARK

De verslagen van de OMT's komen hier op Blackboard. De Studentenraad vindt dit goed en raadt aan om de OMT's dit te laten doen na een screening.

## 2.4 Faculteitsraad IIW

Er zijn dingen besproken in verband met de verandering van de academische roosters.

## 2.5 FPC MOB

De FPC van mobiliteitswetenschappen wordt overlopen. Het verslag kan opgevraagd worden bij de faculteitscoördinator.

# 3 *Studentenraad*

---

## 3.1 Financiën

De financiën worden toegelicht door de financieel beheerder. Het budget voor het 1<sup>ste</sup> semester wordt goedgekeurd. Voor bepaalde uitgaven zoals het weekend, werd er boven het budget gegaan. Hier rijst echter de vraag of het budget moet stijgen, of de omkadering van het weekend moet veranderen.

Er wordt een aangepast budget voorgelegd voor het 2<sup>e</sup> semester.

## 3.2 FAQ op StuRa website

Deze is nog niet af en wordt uitgesteld naar februari.

## 3.3 Terugkoppeling sinterklaas/kerstactie

De kerstactie verliep vrij goed, maar zowel Michael als het bestuur betreuren dat er weinig leden kwamen meehelpen. Michael wordt bedankt voor het opzetten van deze actie.

## 3.4 Locatie AV's

De vraag wordt gesteld waarom er zoveel vergaderingen zijn in Hasselt, aangezien het grootste deel van de leden enkel les heeft in Diepenbeek.

Hier is geen duidelijk antwoord op, maar een half-half verdeling wordt als gemakkelijk aanzien. Het is niet duidelijk welke leden vinden dat er in Hasselt/Diepenbeek vergaderd moet worden. Men stelt voor om te stemmen of er wel een verandering nodig is.

Daarop komt de vraag dat sommige leden eerst willen weten wat de voorkeur van alle leden precies is, voor ze weten of er verandering nodig is.

Er wordt een poll geplaatst op Facebook met de vraag waar iedereen het liefst vergadering heeft.

## 4 Onderwijs

---

### 4.1 Draaiboek OMT's

Het draaiboek wordt goedgekeurd. Als aanbeveling komt er nog: betrek de oud-Ondervoorzitter Onderwijs bij fase 1 indien die nog aanwezig is.

Voor de goedkeuring van de studenten voor OMT's wordt nagevraagd hoe het met de gender-verdeling zit. Dit is een probleem voor het OMT en niet voor de Studentenvoorzitter.

### 4.2 Peter-meterwerking

Vanuit de Dienst Onderwijs werd een voorstel gelanceerd om een peter-meterwerking uit te werken. De idee is om eerstejaars een peter of meter te geven, om hen te begeleiden doorheen het eerste jaar. Men vraagt naar de inbreng van StuRa hierin: willen wij een ondersteunende rol, intensief meewerken of ons liever afzijdig houden? StuRa wil hier geen trekkende rol in. Het staat leden altijd vrij om hier uit eigen wil aan mee te werken.

### 4.3 Academische kalenders

De hervorming van de academische kalenders binnen de UHasselt worden nog eens overlopen. Er wordt opnieuw benadrukt dat men rekening moet houden met het feit dat het nakende dagsysteem meer personeel nodig zal hebben. Deze opmerking wordt meegenomen en zal door Eline nogmaals worden aangekaart.

Verder staat er in de nota van het College van Decanen dat opleidingsonderdelen maximaal 12 studiepunten mogen bedragen. Masterproeven bedragen echter meer dan 12 SP.

Eline vraagt na of Masterproeven als uitzondering gelden op deze regel.

## 5 Student

---

### 5.1 Nota verbouwing gebouw D

De nota wordt overlopen en er wordt gevraagd naar aanvullingen en/of opmerkingen. Er moet stockruimte voor verenigingen worden voorzien. Dit wordt nog toegevoegd aan de nota. Deze wordt goedgekeurd.

### 5.2 Actie parkeerproblematiek

Er is een constructief gesprek geweest tussen het AWV en de StuRa. Het AWV constateerde echter een tegenstrijdigheid. De hoofdparking wordt namelijk afgesloten voor de verkiezingen, ondanks het parkeerprobleem. Er werd voor een oplossing reeds naar Barbara gemaaild.

### 5.3 Verenigingsraad

Het verslag van de Verenigingsraad werd doorgestuurd en kan worden opgevraagd bij de Verenigingscoördinator.

Het verenigingsdocument werd zonder opmerkingen goedgekeurd.

Er zou over nagedacht kunnen worden om een standaard-emailadres voor elke vereniging te zorgen.

## 5.4 Cultuursubsidie

De aanvraag tot een cultuursubsidie betreft de filmavond van de Studentenraad. Hierrond ontstaat een discussie over het al dan niet juist ingevuld zijn. De gegevens van het cultuurevenement en de organiserende verantwoordelijke werden onherkenbaar gemaakt, om eventuele partijdigheid te voorkomen. Er was discussie over het hoe en waarom hiervan, met als resultaat dat er niet gestemd werd over de aanvraag. Verder werd opgemerkt dat er nood is aan nieuwe richtlijnen.

Er wordt vaart gezet achter nieuwe richtlijnen.

## 6 Varia

---

### 6.1 Mededelingen

Er werd voorgesteld om op het einde van elk werkingsjaar een jaarverslag op te stellen met een kort overzicht van alle belangrijke dossiers die behandeld zijn. De AV vindt dit een goed idee, maar vooraleer dit uitgewerkt wordt, zou er een template of iets dergelijks ontworpen moeten worden.

Er werd gevraagd of we geen petitie zouden starten tegen de afschaffing van de zondagavondbussen van De Lijn. Er wordt geopperd om eerst wat meer informatie te zoeken, aangezien dit ook maar sensatienieuws kan zijn.

Dorien mailt hiervoor naar Sofie.

### 6.2 Rondvraag

StuRa zou ook moeten communiceren over het binnenbrengen van je VEDO-fiets voor een onderhoud, en meer in het bijzonder over het feit dat je €7 zou moeten betalen als je dit niet doet. Verder wist VEDO Diepenbeek eerst niet dat dit onderhoud ook in Diepenbeek kon.

Dorien mailt naar Sofie om dit te melden.

We zouden ook moeten communiceren dat wanneer je een "Error time-out" krijgt bij de automaten als je met PingPing wil betalen, je je geld kan terugvragen aan de studentenbalie.

Verder zal er een nieuwe warme-dranken-automaat worden geplaatst in campus Diepenbeek. Hiervoor kreeg StuRa de vraag waar deze best geplaatst zou worden. Er wordt voorgesteld dit aan de boekhandel/bibliotheek te doen.

In gebouw E (ARK) was een lamp stuk en doordat de eigen klusjesmannen niet aanwezig waren, hebben ze gevraagd of MAT dit niet kon repareren. MAT antwoordde hierop dat gebouw E niet onder hen viel.

Dorien vraagt dit na bij Sofie.

Een punt voor op de Eetcommissie: of er ook geen take-away bekertjes voor soep in de cafetaria van ARK voorzien kunnen worden.

Een punt voor op de RvS: in gebouw E hebben de automaten geen PingPing-functie.

Het verslag van de Sportraad wordt nog doorgemaïld.